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Peter Olofsson 
 
 
 
 
 

 
Just nu så pratas det mycket om robusthet, beredskapsfrågor, hur länge kan vi klara oss 
om något skulle hända etc. vilket föranleder min fråga. 
 
Region Västerbotten är stort till ytan och uppdelas i kusten, Umeå, Skellefteå samt Södra 
Lappland som är stort som Schweiz. Olika förutsättningar finns för alla dessa tre områden. 
Avstånden är en av utmaningarna men också skillnaderna.  
 
Mattillverkningen för våra patienter sker i nuläget på tre ställen. I Umeå och Skellefteå är 
det enportioner som gäller medan det i Lycksele lagas mat som skickas i kantiner till 
avdelningarna. Personalen samt tillresande äter samma mat i Lycksbaren.  
 
Tanken är att man i Lycksele ska få samma enportionsmat serverade som i övriga länet 
och att den ska fraktas från Umeå där den tillverkas och att det finns en framförhållning på 
120 timmar.  
 
 
 
Utifrån ovanstående ställer jag följande fråga 
 
Utifrån Region Västerbottens ekonomiska läge, investeringar skjuts på framtiden, det 
osäkra etc finns det verkligen skäl att vi måste ha en ”likvärdig” matproduktion i hela länet, 
och att maten ska fraktas så långt, när maten kan göras i Lycksele lasaretts kök?  

 
 

 
 
 
Betty-Ann Nilsson (KD) 
Ledamot Regionfullmäktige. 
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